

《妈阁塘片区标志及视觉形象设计比赛》
“Barra District Visual Identity Design Contest”

原创声明书
Pledge of Originality

致美高梅金殿超濠股份有限公司：
To MGM Grand Paradise Limited:

本人已详细阅读本次《妈阁塘片区标志及视觉形象设计比赛》评选标准，愿意遵守相关规定，并作出承诺如下：
I have read the judging standard of “Barra District Visual Identity Design Contest” in detail, and I am willing to abide by the relevant regulations, and make the following commitments:

1. 本人提交的设计作品为原创性设计，未曾获得过任何其他设计大赛奖项，保证对参赛作品拥有充分、完全、排他的知识产权，不侵犯任何他人的任何专利、著作权、商标权及其他知识产权；
The design works submitted by me are original designs and have not won any other design competition awards. I guarantee that I have full, complete, and exclusive intellectual property rights to the entries and do not infringe any patents, copyrights, trademarks or other intellectual property rights of others;
2. 若有知识产权纠纷或争议，其法律责任由本人自行负责，与美高梅金殿超濠股份有限公司无关，并对本人作出不实声明而导致美高梅金殿超濠股份有限公司需面临的所有第三方索赔作出赔偿，并使其免受损失；
If there is any intellectual property controversy or dispute, the legal liability shall be borne by myself, which has nothing to do with MGM Grand Paradise Limited, and I agree to indemnify and hold MGM Grand Paradise Limited harmless from any third-party claim arising of or caused by any misrepresentation made hereunder;
3. 本人同意该作品可在无须额外支付费用下由美高梅金殿超濠股份有限公司全球性及永久性公开展示、展览、推广宣传和在有关媒体进行报道。
I agree that the work can be displayed, exhibited and promoted by MGM Grand Paradise Limited, as well as be reported by relevant media on a free-of-charge basis, without limitation in space and time.

特此承诺。
I hereby promise.

承诺人（手写签名）
Promiser (Handwritten signature)

年 月 日
Date